
Namens : Maria Bruins - Kuik.  Secr. gymnastiek vereniging ADO.

Betreft: Gymzaal Eext( Nieuwbouw school PWA)

Wij zijn op dit moment tevreden over de accommodatie na de verbouwing van de kleedkamers en de 
toiletten. Sloop zou dus jammer zijn.
Wel vinden wij dat de huidige ventilatie niet goed is. Vaak zetten we de nooduitgang en de deuren 
van de kleedkamers open voor frisse lucht. (Dit is ook benoemd door Togido)
Graag willen we dan ook de gymzaal zeker van dit formaat behouden. Want wij denken dat we bij 
nieuwbouw aan oppervlakte gaan inleveren.
En verder spreken we steeds over de gymzaal. Dat  is ook  eigenlijk de hoofdfunctie waar het voor 
bedoeld is. En geen MFC. Het is  in deze tijd fijn dat hij voor meerdere doeleinden gebruikt kan 
worden. Maar het lijkt  ons, dat we eerst kijken naar de wensen van de sport-/gymvereniging waar 
de gymzaal voor bedoeld is.
Voor ons is het praktisch dat we dicht bij school blijven en zeker belangrijk dicht bij de Hasselbraam 
(kinderopvang). De Hasselbraam brengt/haalt ook kinderen naar/van de gymlessen. Bij langere 
afstand zal dit niet meer mogelijk zijn.
De parkeervoorziening wordt er wel beter op, wat voor ons ook gunstig is.
En qua ligging t.o.v. de kern waar de meeste kinderen wonen, is dit ook de gunstigste plek voor de 
nieuwe school/gymzaal.


